



Al Maaref Private School

2024-2025



August 29, 2024

Dear Parents/Guardians,

We are conducting a medical examination for all elementary students(From Gr.1- Gr5) on 2/9/2024- 6/9/2024. in compliance with DHA requirements. The examination will encompass an eye check- up, height measurement, and weight measurement.

Please be advised that if any abnormalities are identified during the medical examination, parents will receive a notification from the clinic. This proactive measure is aimed at ensuring the health and welfare of our students. Conversely, if you do not receive any notification, it indicates that your child's medical examination results are satisfactory.

We appreciate your cooperation in facilitating the smooth execution of these medical examinations. If you have any questions or concerns, please contact the school clinic.

Thank you for your understanding and ongoing support.

Best regards,

School Clinic

أولياء الأمور الكرام

نود إعلامكم بأنه سيتم إجراء فحص طبي لجميع طلاب المرحلة الابتدائية (من الصف الأول إلى الصف الخامس) في الفترة من 2024/9/2 إلى 2024/9/6، وذلك امتثالاً لمتطلبات هيئة الصحة في دبي. سيشمل الفحص الطبي فحص العين، وقياس الطول، وقياس الوزن.

يرجى العلم بأنه في حالة اكتشاف أي خلل أو مشكلة خلال الفحص الطبي، سيتم إرسال إشعار من العيادة إلى أولياء الأمور. يهدف هذا الإجراء الوقائي إلى ضمان صحة وسلامة طلابنا. ومن ناحية أخرى، إذا لم تتلقوا أي إشعار، فهذا يعني أن نتائج الفحص الطبي لطفلكم كانت مرضية.

نقدر تعاونكم في تسهيل تنفيذ هذه الفحوصات الطبية بسلاسة. إذا كان لديكم أي استفسارات أو مخاوف، يرجى التواصل مع عيادة المدرسة.

شكرًا لتفهمكم ودعمكم المستمر

مع أطيب التحيات،
عيادة المدرسة